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کفاشیان: می توانستیم هفته های پایانی را با VAR برگزار کنیم

رأی اخیر کمیته انضباطی می تواند بازدارنده باشد

علی کفاشـــیان، رئیس اســـبق فدراســـیون فوتبال در 
گفت و گـــو با »ایران ورزشـــی« درباره اســـتفاده از کمک 
داور ویدیویـــی می گویـــد: »متأســـفانه از ابتدای فصل 
جاری از VAR استفاده نشـــد و این موضوع باعث شد 
تا تمرکـــز داوران برای قضـــاوت بازی ها به هـــم بریزد. 
البته فدراسیون فوتبال برای تهیه کمک داور ویدیویی 
مشـــکلاتی دارد اما فدراســـیون فوتبال توانست از این 
سیستم در دربی استفاده کند و این نشان می دهد که 
امکان تهیه VAR توسط فدراسیون در تمام شهرهای 
ایران وجـــود دارد. در صورتی که از کمک داور ویدیویی 
استفاده می کردیم دیگر شاهد این حواشی علیه داوران 
نبودیم.« یکی از مشکلات این روزها حواشی ای بود که 
در دیدار پرسپولیس–سپاهان اتفاق افتاد و رئیس اسبق 
فدراسیون فوتبال در خصوص حواشی این دیدار بیان 
می کند: »پیش از برگزاری دیدار سپاهان و پرسپولیس 
هواداران بانو بدون مشکل دیدارهای تیم محبوب شان 
را تماشا می کردند اما این دیدار باعث شد که حواشی ای 
در خصوص حضور هواداران بانو ایجاد شـــود. برخی ها 
مخالف حضور هواداران خانم در ورزشگاه ها هستند و 

این اتفاقات بهانه دست مخالفان می دهد.«

حواشـــی ایـــن دیدار باعث شـــد تـــا کمیتـــه انضباطی 
فدراســـیون فوتبال با صدور رأیـــی تاریخی دیدارهای 
فصل آینده را تنها با حضور هواداران خانم برگزار کند 
و هواداران آقا از تماشای این دو بازی محروم هستند. 
او می افزاید: »رأی صادر شده توسط کمیته انضباطی 
فدراسیون، رأی بسیار خوبی بود. رأی های اینچنینی 
می تواند بازدارنده باشـــد تا در بازی های پیش رو دیگر 

شاهد اینگونه اتفاقات نباشیم.«
کفاشـــیان صحبت های خود را اینطور 

ادامه می دهـــد: »حـــدود یک فصل 
است که مســـابقات لیگ با حضور 

بانوان محترم برگزار می شـــود و 
در این مدت هیچ اتفاقی نیفتاد 

و ایـــن اولیـــن اتفاقـــی بود که 
ایجاد حواشـــی روی  موجب 
شد.  ورزشـــگاه ها  سکوهای 
حواشـــی  می توان  بنابراین 
موجود روی سکوها را طبیعی 
دانست چرا که بالاخره بعد 

از چند بازی حاشیه ایجاد شده 
اســـت. در دوران ما هـــم بحث حضور 
هـــواداران بانو در ورزشـــگاه ها مطرح 
بود و فیفا و ای اف ســـی فشـــار زیادی 

برای حضـــور هواداران به فدراســـیون 
فوتبال وارد می کردند که این موضوع 
باعث شـــد تا چند بازی ملی با حضور 

هواداران خانم برگزار شود.«

واکنش عجیب قنبرزاده به افزایش تنش میان باشگاه های فوتبال

حاشیه  فوتبال را جذاب می کند
لیگ برتـــر با جذابیت بالا در حـــال برگزاری 
اســـت و این جذابیت باعث می شود تا ارکان 
تیم ها با حساسیت بیشتر نسبت به اتفاقات 
ریز و درشت در زمین فوتبال و خارج از زمین 
واکنش نشان دهند. همین موضوع حواشی 
در لیگ برتر را به اوج خود می رساند و منجر 
به ایجاد بداخلاقی هایی می شود که نیازمند 
ورود سازمان لیگ به مسائل اینچنینی 

است.
رئیـــس  نایـــب  قنبـــرزاده،  منصـــور 
فدراســـیون فوتبـــال در خصـــوص 
کاهـــش حواشـــی اخیر کـــه حتی 
منجـــر به صـــدور بیانیه توســـط 
تیم های لیگ برتری می شـــود، 
می گوید:  ورزشـــی«  »ایران  به 
»در هفته های اخیر ســـازمان 
پیشنهاد  دستورالعملی  لیگ 
داد که به تأیید هیأت رئیســـه 
فدراسیون فوتبال رسید و پس 
از آن جهـــت اجرا بـــه کمیته هـــای قضایی 
ارجـــاع شـــد. در این دســـتورالعمل جرایم 
مالی و محرومیت هایی برای افراد متخلف 
در نظر گرفته شـــد که این موضوع مقداری 
حواشی اخیر را کنترل کرد و باعث کاهش 
این حواشی شد. متأســـفانه در هفته های 
گذشـــته تیم ها در بیانیه  نویســـی با یکدیگر 
رقابت می کردند که خوشـــبختانه هم اکنون 

شاهد هستیم که بیانیه نویسی تیم ها کمتر 
شده است.«

جریمه عبدالله ویســـی یکـــی از جرایمی بود 
که جامعه فوتبال را متعجب کرد. ســـرمربی 
فولاد خوزستان در روزهای گذشته با جریمه 
2 میلیارد تومانی مواجه شـــد که این جریمه 
سنگین با اعتراض ویســـی همراه بود. او در 
این خصـــوص می افزاید: »شـــاید یک مقدار 
ایـــن جرایم مالی و محرومیت ها زیاد باشـــد 
اما در دستورالعمل ارائه شده یک حداقل و 
حداکثری در این خصوص در نظر گرفته شده 
که براساس دفاعیات افراد متخلف در کمیته 
انضباطـــی و کمیته اخـــلاق در نهایت حکم 
نهایی توســـط کمیته انضباطی فدراســـیون 

فوتبال صادر خواهد شد.«
نایب رئیس فدراسیون فوتبال صحبت های 
خود را اینگونه ادامه می دهد: »اصل مطلب 
این است که باید در خصوص رفع این حواشی 
کار فرهنگی صورت گیرد و با این کار می توانیم 
تا حدود زیادی شـــاهد این حواشی نباشیم. 
مدیـــران باشـــگاه ها باید حواشـــی را کنترل 
کنند به خصوص در هفته هـــای پیش رو که 
لیگ با حساسیت های بسیار برگزار می شود. 
علاوه بر این می طلبـــد که همه ارکان تیم ها 
متحدالقول پای کار بیایند و کمک کنند. البته 
بخشی از این حواشی طبیعی است و در واقع 
حواشی یکی از جذابیت های فوتبال است.«
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هفته بیســـت و هشـــتم رقابت هـــای لیگ 
دســـته اول در شـــرایطی به پایان رسید که 
یـــک مســـابقه برگزار نشـــد. این مســـابقه 
قرار بود میان دو تیم فجر شهیدسپاســـی 
شیراز و استقلال ملاثانی در ورزشگاه غدیر 
اهـــواز برگزار شـــود که مســـئولان باشـــگاه 
اســـتقلال خوزستان با باشـــگاه همشهری 
همـــکاری نکردنـــد و درهای اســـتادیوم باز 
نشـــد تا امکان برگزاری بازی فراهم نشود. 
پـــس از ایـــن اتفاقـــات کمیتـــه انضباطـــی 

ضمن جریمه مالی اســـتقلال خوزســـتان رأی به تکـــرار بازی 
در جایـــی غیـــر از اســـتان خوزســـتان داد امـــا فجری ها رأی 
صـــادره را به کمیته اســـتیناف بردند و حالا ایـــن کمیته دیدار 
فجر با اســـتقلال ملاثانـــی را 3-صفر به ســـود فجری ها اعلام 
کـــرد. محمدحســـین مفتاحی، مدیرعامل فجـــر در خصوص 
رأی صادره به »ایران ورزشـــی« می گوید: »ســـالیان ســـال بود 
کـــه بازی هـــای اینچنینـــی 3-صفر به ســـود تیمی می شـــد که 
در زمیـــن حضور نداشـــت امـــا کمیته انضباطـــی رأی عجیبی 

صـــادر کـــرد کـــه مـــا بـــا تیـــم حقوقی مان 
رأی را بـــه کمیته اســـتیناف بردیـــم و حالا 
هم ایـــن کمیتـــه بازی فجـــر با اســـتقلال 
ملاثانـــی را 3-صفر به ســـود مـــا اعلام کرد. 
رأی کمیتـــه انضباطی باعـــث ایجاد بدعت 
جدیـــدی می شـــد تـــا تیم هـــا بـــه دلخواه 
در زمیـــن حاضـــر نشـــوند.« اما بـــا صدور 
ایـــن رأی صـــدر جـــدول لیگ یـــک به هم 
می ریـــزد. در حـــال حاضـــر و در فاصلـــه 4 
هفتـــه باقی مانـــده بـــه پایـــان لیـــگ یک، 
خیبـــر خرم آباد بـــا 67 امتیاز از 30 بازی صدرنشـــین اســـت و 
تیم های فجرسپاســـی و چادرملو اردکان به ترتیب با 64 و 63 
امتیاز در رده دوم و ســـوم قرار دارنـــد. این رقابت نزدیک فجر 
و چادرملو جذابیـــت لیگ یک را بیشـــتر می کند. مدیرعامل 
فجـــر در این خصـــوص بیـــان می کند: »مـــا آماده تکـــرار این 
بـــازی هـــم بودیـــم کـــه خوشـــبختانه در نهایت رأی به ســـود 
ما صادر شـــد و حـــالا با صدور ایـــن رأی شـــانس خوبی برای 

حضـــور در لیگ برتـــر داریم.«

میرشـــاد ماجدی، رئیس هیأت فوتبال استان 
تهـــران، پـــس از بازی پرســـپولیس و هـــوادار، 
دربـــاره حضـــور تماشـــاگران روی ســـکوهای 
ورزشـــگاه باوجـــود اینکـــه بـــازی بایـــد بـــدون 
تماشـــاگر برگزار می شـــد، در جمع خبرنگاران 
گفـــت: حضور یا حضور نداشـــتن تماشـــاگران 
بســـتگی بـــه نیروهـــای انتظامی و یـــگان ویژه 
دارد. بـــازی بـــدون تماشـــاگر بـــود و تعـــداد 
تماشـــاگرها فکر نکنم بـــه هزار نفر می رســـید 
شـــاید هـــم کم تـــر، امـــا در کل ایـــن اتفـــاق به 

یـــگان ویژه بســـتگی دارد. بـــازی خوب و بدون تنشـــی بـــود به جز 
یـــک صحنه کوچـــک که یکـــی از بازیکنان بـــا یگان ویـــژه درگیری 

کوچکی داشـــت.
او دربـــاره آخریـــن وضعیت هیأت فوتبال اســـتان تهـــران و تعلیق 
لیگ هـــای پایـــه بـــه دلیل حواشـــی ایجـــاد شـــده، توضیـــح داد: 
وقتی مـــن شـــنیدم کار به جایی رســـیده کـــه مربیـــان تیم ها هم 
بـــه داوران تعـــرض می کننـــد و آنهـــا را مـــورد ضـــرب و شـــتم قرار 
می دهنـــد، بـــه این نتیجـــه رســـیدم که مســـابقات برگزار نشـــود، 

بهتر اســـت. شـــک نکنیـــد کمیتـــه انضباطی ما 
ایـــن موضـــوع را رســـیدگی کرده و بـــه زودی هم 
رأی خـــود را در چند روز آینـــده اعلام می کند. با 
شـــدیدترین مجازات ها با افـــراد خاطی برخورد 
می کنیـــم. بهتریـــن کار همیـــن بـــود تـــا همـــه 
بداننـــد اگـــر بخواهنـــد بـــه ایـــن رفتارهـــا ادامه 
دهند، مســـابقاتی برگزار نمی کنیم. امیدواریم 
بـــا وضع قوانین جدید، در ســـال جدید شـــاهد 
کمترین تنش ها و حواشی باشیم. عضو هیأت 
رئیس فدراســـیون فوتبال، درباره منتشر شدن 
خبـــر فســـاد مالی بـــزرگ در یکـــی از باشـــگاه ها نیز گفـــت: چقدر 
خوب اســـت که دســـتگاه های نظارتی ورود کردنـــد و فهمیدند که 
اگر فســـادی هســـت باید برداشـــته شـــود. بنده هم به عنوان یک 
مدیـــر فوتبالی کمـــک می کنم تـــا بهتر بـــه این موضوع رســـیدگی 
شـــود. اگر اطلاعاتی داشته باشـــیم در اختیار نهادهای نظارتی قرار 
می دهیم تا دســـت این افراد فاســـد از فوتبال قطع شود. خواهش 
می کنم مســـئولین تا انتها این مســـیر را بروند و شفاف عمل کنند 

و امیدوارم رســـیدگی در وســـط راه متوقف نشـــود.

مبارزه با فســـاد در حوزه ورزش بویژه فوتبال 
یکـــی از مطالبـــات همیشـــگی افکارعمومی 
بـــوده و تا به امـــروز اکثریت قریـــب به اتفاق 
کارشناســـان و صاحبنظران از دســـتگاه های 
نظارتـــی و مراجع قضایی درخواســـت کردند 
با قاطعیت با مقوله فســـاد در فوتبال و افراد 
متخلف برخورد کنند تا فضای حاکم بر فوتبال 

به درستی پالایش شود.
همزمان بـــا ایـــن مطالبه گری حالا شـــنیده 
می شود دســـتگاه های نظارتی و قضایی پس 
از انجام تحقیقات گسترده یک پرونده پر سر 
و صدای فســـاد در فوتبال را کشـــف کردند تا 
زوایایی جدید از یک تخلف بزرگ آشکار شود.
 حجم تخلف صورت گرفته در این پرونده به 
قدری زیاد است که طبق بیانیه رسمی کمیته 
اخلاق فدراسیون فوتبال کلیه اتفاقات مرتبط 
با این پرونده از سال 1400 توسط دستگاه های 
نظارتی، قضایی و ارکان قضایی فوتبال تحت 
بررسی و رصد اطلاعاتی قرار گرفته و همچنان 

مراحل رســـیدگی به آن ادامـــه دارد تا نتیجه 
نهایی حاصل شود.

 
قصه تخلف بزرگ از کجا فاش شد؟

 گفته می شـــود در جریان بررسی اسناد مالی 
یکی از باشگاه های شناخته شده لیگ برتری 
ســـند مربوط به خرید تعـــداد قابل توجهی 
ســـکه طلا کشف می شـــود که این موضوع با 
روبه رو می شود  حساسیت مراجع ذی صلاح 
به همین علت موضوع با حساسیت فراوان 
دنبال می شود که پس از احضار مدیر باشگاه 
کاشف به عمل می آید این حجم از سکه طلا 
برای مصارف مرتبط با تیم خریداری نشـــده 
بلکه هـــدف از خرید ســـکه ها چیـــز دیگری 
بوده اســـت.  با انجام تحقیقات گســـترده و 
اعتراف آقای مدیرعامل پای نفرات دیگر هم 
به این ماجرا باز می شـــود که بر اساس اعلام 
رســـانه های خبری نـــام چند مدیـــر از داخل 
فدراســـیون فوتبال، چند فرد رسانه ای و یک 

مربی لیگ برتری به میان می آید.
 

ریخت و پاش آقای سرمربی
 امـــا همه قصه بـــه فاکتور خرید ســـکه های 
طلا ختم نمی شود. به نوشته مهر، رد و بدل 
شدن پول های کلان فقط در بخش مدیریتی 
این باشگاه نبوده و در سال های گذشته یکی 

از اعضای اصلی کادر فنی نیز ســـهم بسزایی 
در دریافـــت مبلغ های کلان داشـــته اســـت 
که پـــس از جدایی مدیرعامـــل وقت در آن 
باشـــگاه خیلی زود تصمیم به جدایی از تیم 

خود گرفت.
در این مورد عنوان شـــده این مربی در زمان 
حضـــورش پس از انجام هر بازی بلافاصله با 
یک پرواز ویژه راهی استان محل سکونتش 
می شـــده و در طول فصل همیشه این کار را 
با هماهنگـــی مدیران وقت انجـــام داده که 
البته هزینـــه این پروازها بـــه عهده خودش 

نبوده است.
 بـــا روی کار آمـــدن مدیریت جدیـــد در این 
شـــرکت صنعتی اما بـــاز هم همـــان فرد در 
سمت امور ورزش باشـــگاه  به فعالیت خود 
ادامـــه می دهد و اکثـــر مدیران رشـــته های 
ورزشی زیرمجموعه این شرکت دل خوشی 

از فرد مذکور ندارند.
 وظیفه اصلی این فرد برطرف کردن کسری 
بودجه باشـــگاه ها با توجه به خرج و مخارج 
در آنهاست اما گویا بودجه اصلی صرف امور 
دیگری می شـــود. این فرد کـــه مدت کمی تا 
پایـــان دوران حضورش در شـــرکت صنعتی 
باقی مانده همچنان درصدد است تا هر طور 
شده مدیرعامل وقت این باشگاه را از سمت 

خود برکنار کند.

 سرنوشت پرونده چه خواهد شد؟
 با رمزگشایی از اتفاقات هولناک این پرونده 
و ورود دســـتگاه قضایـــی حـــالا بـــه نوشـــته 
تســـنیم گفته می شـــود جـــدا از چهره های 
بومی درگیر با این پرونده یک مدیر اجرایی 
ارشـــد فدراســـیون و ســـازمان لیگ، یکی از 

مســـئولان پیشین ســـازمان لیگ که چندی 
پیـــش به عنوان مشـــاور رئیس فدراســـیون 
منصوب شد و یک چهره مشهور رسانه ای در 
دادگاهی واقع در یکی از استان های جنوب 
شـــرقی کشـــور حضور یافتند تا پاســـخگوی 
اتهامات وارده در جریان این پرونده باشند.

گزارش ویژه از فساد در فوتبال

رقابت های لیـــگ الیت به عنـــوان رقابت 
ســـطح اول باشـــگاهی در فوتبـــال آســـیا 
درحالـــی اواخـــر شـــهریورماه ســـال جاری 
آغاز می شـــود که با برداشـــتن محدودیت 
اســـتفاده از بازیکنان خارجی برای حضور 
در لیـــگ الیـــت، بـــه نظـــر می رســـد کار 
نمایندگان ایـــران در قیاس با رقیبان خود 
در ســـایر کشـــورها سخت تر شـــده باشد. 
البته در راســـتای تقویت تیم هـــای ایرانی 
به منظـــور حضور پرقـــدرت در رقابت های 

بین المللـــی از جملـــه لیـــگ قهرمانـــان 
آســـیا بـــرای ایـــن فصـــل از رقابت هـــا که 
در آن قـــرار داریـــم، یـــک تغییـــر مهـــم در 
قوانین داده شـــد که بر اساس آن افزایش 
ســـهمیه بازیکنان خارجی به 5+1 بازیکن 
رســـید. البته یک تبصره مهم نیـــز در این 
قانون گنجانده شـــده بـــود و آن، خارجی 
محســـوب شـــدن لژیونرهـــا بـــود. نکتـــه 
قابـــل توجه اینکه رقابت هـــای لیگ الیت 
درحالی اولیـــن دوره خود را آغـــاز خواهد 
کـــرد که بـــه منظـــور حضـــور پرقـــدرت در 
ایـــن رقابت هـــا به تازگی ســـقف ســـهمیه 
بازیکنـــان خارجـــی در لیگ عربســـتان به 
10 بازیکـــن خارجـــی رســـیده کـــه البتـــه 2 
بازیکـــن از ایـــن تعـــداد باید زیر 21 ســـال 
باشـــند. در امـــارات نیـــز همیـــن تعـــداد 
ســـقف ســـهمیه برای حضور در لیگ این 

کشـــور پیش بینی شـــده با این تفاوت که 
5 بازیکن خارجی از ایـــن جمع باید مقیم 
کشـــور امارات باشند که بیشـــتر بازیکنان 
جوان، این دســـته از بازیکنان را تشـــکیل 
می دهنـــد. در قطـــر نیز بـــرای اولیـــن بار 
این ســـقف به 7 بازیکـــن خارجی افزایش 
پیـــدا کـــرده اســـت. در ژاپـــن نیز ســـقف 
محدودیت برداشته شده و در کره جنوبی 
نیـــز بـــرای فصـــل بعـــدی بـــه 6 بازیکـــن 
افزایـــش پیـــدا کـــرده اســـت. البتـــه همه 
اینهـــا درحالیســـت کـــه محدودیت هایی 
بـــرای تنـــوع اســـتفاده از ایـــن نفـــرات در 
لیگ هـــای داخلـــی پیش بینـــی شـــده که 
اجازه اســـتفاده تمامی خارجی ها در طول 
یـــک بازی به طور همزمـــان را نمی دهد. با 
همه این تفاســـیر اما از فدراسیون فوتبال 
نیـــز ایـــن خبر بـــه گوش می رســـد کـــه بر 

اســـاس آن قرار اســـت به منظـــور تقویت 
نماینده های ایـــران در لیگ الیت احتمالاً 
تغییراتی در ســـقف ســـهمیه خارجی های 
لیگ برتر فوتبال باشـــگاهی ایـــران انجام 
شـــود که این تغییرات مستلزم آن است تا 

هیأت رئیســـه فدراسیون فوتبال در اولین 
جلســـه خود آن را به تصویب برســـاند. در 
هـــر صورت ایـــن احتمـــال وجـــود دارد که 
ایـــن ســـهمیه بـــرای برخـــی تیم هایی که 
ســـهمیه آســـیایی را کســـب کرده بیشـــتر 

شـــده هرچند می توان این طور گمانه زنی 
کرد کـــه به منظـــور صیانـــت از عدالت در 
رقابت هـــای داخلـــی، ســـهمیه بازیکنان 
خارجی در لیـــگ برتر برابر و به مســـاوات 

. شد با

آزمون: آینده ام مشخص نیست
سردار آزمون، مهاجم تیم ملی فوتبال این فصل در ترکیب 
رم درخشـــیده و در دیدارهـــای اخیـــر یا به عنـــوان بازیکن 
جانشین وارد زمین شـــده و یا در ترکیب اصلی قرار گرفته 
است. او در گفت وگو با ایرنا در خصوص وضعیت آینده اش 
در رم این گونه صحبت می کند: »بعـــد از بازی با لورکوزن، 
تمام تمرکزمان روی موفقیت در ســـری A است تا بتوانیم 
سهمیه حضور در لیگ قهرمانان اروپا را به دست بیاوریم. 
این نه تنها هدف من بلکه خواسته کل تیم است. بنابراین 
هنـــوز چیزی دربـــاره آینـــده ام و اینکـــه در رم می مانم یا نه 
مشخص نیست و همه چیز در پایان فصل معلوم می شود.«

داورزنی تیم ملی والیبال را بدرقه کرد
محمدرضـــا داورزنـــی رئیس ســـابق فدراســـیون والیبال، 
ملی پوشـــان را بـــرای لیگ ملت هـــا بدرقه کـــرد. تیم ملی 
والیبال یک هفته زودتر از شـــروع لیگ ملت ها برای اردوی 
تدارکاتی راهی برزیل شـــد، ملی پوشان عصر شنبه آخرین 
تمرین را قبل از سفر به برزیل در سالن  فدراسیون زیر نظر 
پائز و همکارانش انجام دادند. داورزنی با حضور در ســـالن 
فدراسیون علاوه بر تماشـــای تمرین ملی پوشان، با آرزوی 

موفقیت در برزیل، تیم ملی را بدرقه کرد.

تقدیر رئیس فدراسیون فوتبال 
فلسطین از مهدی تاج

جبرییل رجوب، رئیس فدراســـیون فوتبال فلســـطین در 
نامـــه ای به مهدی تاج، نایب رئیس کنفدراســـیون فوتبال 
آسیا و رئیس فدراســـیون فوتبال جمهوری اسلامی ایران، 
از تلاش های صورت گرفتـــه در بحث یکپارچگی و عدالت 
در فوتبال در سطح جهان و پیشـــنهاد فدراسیون فوتبال 
جمهوری اســـلامی ایران به فیفا برای تعلیـــق فوتبال رژیم 
صهیونیســـتی تقدیر کرد. پیش از این فدراســـیون فوتبال 
جمهوری اســـلامی ایران با ارسال نامه های رسمی به فیفا، 
اتحادیه های فوتبال و اتحادیه های عضو آن درخواست کرده 
بود با توجه به اقدامات ضدانســـانی صورت گرفته از سوی 
رژیم صهیونیستی در فلسطین به صورت یک جبهه متحد 
با هدف تعلیق کامل فدراسیون فوتبال رژیم صهیونیستی 
از تمام فعالیت های مرتبط بـــا فوتبال اقدام فوری و جدی 

صورت گیرد.

شماره پیراهن های عجیب تیم ملی 
فوتبال زنان

اردوی انتخابـــی تیم ملی فوتبال زنان ایـــران از روز جمعه 
در کمپ تیم های ملی آغاز شـــد و قرار اســـت دوشنبه به 
اتمام برسد تا بازیکنان مد نظر کادر فنی به اردوی اصلی راه 
پیدا کنند. اما موضوع جالب و حاشـــیه ای در اردوی اخیر 
شماره پیراهن بازیکنان اســـت که از هر شماره چند عدد 
وجود دارد. چند بازیکن شماره 23 پوشیده اند و همینطور 
شـــماره های چهار، بیســـت و چهار و بیست از شماره های 
پرتکرار پیراهن های بازیکنان است. مشخص نیست چرا 
این اتفاق به وجود آمده اما آنچه مسلم است این است که 
این نوع اتفاقات در هیچ کجای دنیا برای بازیکنان ملی به 
وجود نمی آید. حالا باید دید آیا این اتفاق در اردوی بعدی 
تیم ملی هم خواهد افتاد یا این بار هم به اشتباه این اتفاق 
رخ داده اســـت. اردوی تیـــم ملی 24 اردیبهشـــت به پایان 
می رســـد و چند روز دیگر اردوی جدید بـــا بازیکنان اصلی 
آغاز می شـــود تا تیم ملی فوتبال زنان ایـــران برای دو بازی 
دوستانه با تیم ملی فوتبال زنان بلاروس که در تاریخ های 

دهم و سیزدهم خرداد است آماده شود.

قضاوت ایرانی ها در مقدماتی جام جهانی
تیم هـــای تاجیکســـتان و پاکســـتان روز سه شـــنبه 22 
خردادمـــاه در چهارچـــوب رقابت های گـــروه G مرحله 
گروهـــی انتخابی جام جهانی 2026 در ورزشـــگاه مرکزی 
شـــهر دوشـــنبه به مصاف هم می روند. بر اســـاس اعلام 
فدراسیون بین المللی فوتبال، موعود بنیادی فر به عنوان 
داور، سعید قاسمی و علیرضا ایلدروم به عنوان کمک های 
وی قضاوت این مسابقه را بر عهده دارند. همچنین حسن 

اکرمی به عنوان داور چهارم در این بازی حضور دارد.

اعتراض رسمی رفسنجانی ها به فدراسیون عراق

منتظر محمد بر خلاف قوانین پس از 
مصدومیت به مس نیامد

باشـــگاه مس رفســـنجان با ارســـال نامه ای به فدراسیون 
فوتبال عراق از اقدام غیرحرفه ای مســـئولان تیم المپیک 
ایـــن کشـــور انتقاد کرد. در بخشـــی از نامه باشـــگاه مس 
رفســـنجان خطاب به دبیرکل فدراســـیون فوتبال عراق 
درباره بازگشت منتظر محمد به اردوی تیم باشگاهی اش 
آمده است: »مســـئولیت غیبت غیرموجه این بازیکن در 
تمرینات و مسابقه رســـمی تیم فوتبال مس رفسنجان و 
همچنین مصدومیت بازیکن این باشگاه که در بازی های 
تیم المپیک عراق خارج از پنجره فیفادی رخ داده و بازیکن 
مصدوم بر خلاف قوانین فیفا حتی پس از مصدومیت نیز 
به منظور تشخیص آسیب دیدگی و درمان در اختیار تیم 
باشـــگاهی خودش قرار نگرفته اســـت، مستقیماً متوجه 
فدراسیون فوتبال عراق خواهد بود.« گفتنی است، منتظر 
محمد به دلیل تأخیر در بازگشت به اردوی مس رفسنجان 
در مسابقه هفته بیست وششم لیگ برتر برابر صنعت نفت 

آبادان غایب بود.

محرومیت چهار ایجنت 
از فعالیت فوتبالی

با اعلام کمیته اخلاق و با 
توجه به گزارش های واصله، 
علی مطوری، محمد کابلی، 
محمدجواد سرشت و ولی 

خرسندی دائر بر ارتکاب 
تخلف اخلاقی و با توجه 

به مستندات ارائه شده به 
لزوم تصمیم فوری تا تعیین 

حکم نهایی، نامبردگان 
به مدت 20 روز از هرگونه 

فعالیت در فوتبال، فوتسال 
و فوتبال ساحلی محروم 

شدند. گفتنی است، طی 
روزهای اخیر اخبار متعددی 
در خصوص فساد در فوتبال 

کشور در رسانه ها منتشر 
شده که حتی شنیده 

می شود این مسأله به بدنه 
فدراسیون نیز رخنه کرده 

است.

تغییرات در سهمیه خارجی های لیگ برتر جدی شد

چراغ سبز فدراسیون برای ورود ستاره های خارجی

کمیته استیناف فجر را 3 -صفر برنده دیدار با استقلال ملاثانی معرفی کرد

مفتاحی: با رأی کمیته انضباطی بدعت جدیدی ایجاد می شد
با این حاشیه ها مسابقات را ادامه نمی دهیم

ماجدی: دست فاسدان را از فوتبال قطع کنید

خبر

برش

جولان رمال ها
گفته می شـــود برخی تیم های لیگ برتری در فعالیت پشـــت پرده خود به سراغ رمال ها رفتند. 
خبرهای غیر رسمی حکایت از این دارد که مبالغی درشت در این زمینه هزینه می شود. شایعه شده 

است یک باشگاه لیگ برتری بیش از 700 میلیون تومان برای هزینه رمالی در نظر گرفته است.

گزارش

شهاب رستگار


